
آژانس جهانی مبارزه با دوپینگ)WADA( روز گذشته رسما 

اعلام کرد ورزش روسیه به دلیل دوپینگ گسترده و سازمان یافته 

در این کشور به مدت چهار سال از تمام فعالیت ها و رویداد های 

ورزشی محروم شده و به این ترتیب این کشور در المپیک 2020 

توکیو و همچنین جام جهانی 2022 قطر غایب خواهد بود. این 

تصمیم درباره تمامی مقامات و روسای فدراسیون های این کشور 

نیز صادق است و آنها نمی توانند در این تورنمنت ها و رویداد های 

پیش رو حاضر شوند. 

حضور در یورو 2020

وادا مدت هاست مشغول بررسی اتفاقاتی است که در ورزش این 

کشور رخ می دهد و بالاخره به این نتیجه رسید که دوپینگ ها 

در بین ورزشکاران روسی ســـازمان یافته است و سران ورزش 

این کشور برنامه های مدونی برای کسب موفقیت و مدال های 

مختلف از طریق دوپینگ ورزشکاران خود دارند. براساس گزارش 

وادا، مسکو بارها با ارسال شواهد نادرست و جعلی و همچنین 

پاک کردن برخی شواهد در پرونده های ورزشکاران سعی داشته 

تا بر این رسوایی ها سرپوش بگذارد. 

آژانس جهانـــی مبارزه با دوپینگ دیروز جلســـه ای در لوزان 

سوئیس برگزار کرد و درنهایت تصمیم گرفت روسیه را از تمامی 

فعالیت های ورزشی محروم کند. این تصمیم پس از آن اتخاذ 

شـــد که مدارکی مبنی بر تقلب و دوپینگ گسترده در جریان 

رقابت های المپیک زمستانی سوشی روسیه که سال 2014 

برگزار شد به دست این آژانس رسید. با این حال گفته می شود 

این محرومیت شامل تورنمنت هایی که مستقیما زیرنظر یوفا 

برگزار می شود، نخواهد شد و به این ترتیب روسیه می تواند در یورو 

2020 حضور داشته باشد. شهر سن پترزبورگ روسیه به عنوان 

یکی از میزبان های این رقابت ها معرفی شده و قرار است چند 

دیدار مرحله گروهی در این شهر برگزار شود. همچنین تیم های 

روسی می توانند در رقابت های لیگ قهرمانان اروپا حضور داشته 

باشند، به همین دلیل خطری تیم زنیت سن پترزبورگ را که سردار 

آزمون نیز در آن عضویت دارد تهدید نمی کند و آنها می توانند به 

رقابت خود در این تورنمنت ادامه دهند. 

بـــه گـــزارش رای وادا، روس هـــا علاوه  بر اینکـــه از حضور در 

رویدادهای مهم ورزشـــی محروم هســـتند، حتی نمی توانند 

میزبانی رویدادهای ورزشی را نیز برعهده داشته باشند. در سوی 

مقابل روس ها به شدت این اتهامات را تکذیب کرده و معتقدند 

نقشـــی در دوپینگ ورزشکاران شان نداشته اند. وزارت ورزش 

روسیه نیز به این تصمیم واکنش نشان داده و خواستار تجدید 

نظر در این حکم شده است. آنها همچنین21 روز فرصت دارند تا 

پرونده را به دادگاه داوری ورزش)CAS( ببرند، در غیر این صورت 

فرصت حضور در دو تورنمنت مهم المپیک توکیو و جام جهانی 

قطر را از دست خواهند داد. 

تهدید برای ورزش پاک

البته در این میان فیفا اعلام کرده که باید در جلســـه ای با وادا 

به دقت این پرونده را مورد بررسی قرار دهد و از حالا نمی تواند 

کنار گذاشته شدن قطعی روس ها از جام جهانی را تایید کند. 

همچنین ورزشـــکاران روسیه که سابقه دوپینگ نداشته و در 

لیست سیاه وادا نیســـتند هم می توانند با پرچم کمیته ملی 

المپیک در رقابت های توکیو 2020 شرکت کنند و مدال هایشان 

برای روسیه محاسبه نخواهد شد. 

این سنگین ترین محرومیتی است که به دلیل دوپینگ علیه 

یک کشـــور درنظر گرفته شده است. سر کریگ ریدای، رئیس 

وادا در این باره گفت: »مدت زیادی است که روسیه با دوپینگ 

خود ورزش پاک را مورد تهدید قرار داده بود. ما برای ســـلامت 

ورزش و همچنین ورزشکاران این کشور به آنها پیشنهادهایی 

دادیم و خواستیم که صادقانه رفتار کنند اما روس ها در مقابل 

به رفتارهای خود ادامه دادند و همه چیز را انکار کردند. به همین 

دلیل وادا سخت ترین تنبیه ممکن را برای آنها درنظر گرفت. این 

تصمیم برای حمایت از آن عده از ورزشکاران این کشور گرفته شد 

که به دنبال ورزش پاک و سالم هستند و دوپینگ نکرده اند.«

همچنین لیـــدا هللند، یکی از اعضای کمیته اجرایی وادا که 

مدت هاســـت این پرونده را پیگیری می کرد، نیز گفت: »من از 

تصمیمی که گرفتیم اصلا خوشحال نیستم اما درنهایت مجبور 

شدیم این کار را انجام دهیم. این بزرگ ترین رسوایی در تاریخ 

ورزش اســـت و از روس ها انتظار دارم که مســـئولیت کارهای 

اشتباه خود را پذیرفته و از رفتارهای خود و همچنین آسیبی که 

به ورزشکاران و هواداران ورزش وارد کرده اند، عذرخواهی کنند.«

از ســـوی دیگر روس ها این تصمیم را کاملا سیاسی دانسته و 

معتقدند هیچ کار اشتباهی انجام نداده اند. البته پیش از این 

آنها با چنین مشکلاتی روبه رو بوده اند و در المپیک 2016 ریو 

111 ورزشکار آنها به دلیل دوپینگ از حضور در این تورنمنت 

محروم شده بودند. 

این روزها خبرهای خوبی از ورزش کشور به گوش نمی رسد، 

از تیم های باشگاهی استقلال و پرسپولیس و همین طور تیم 

ملی گرفته تا رشته های المپیکی و فدراسیون های بلاتکلیف. 

قراردادهای میلیاردی باشگاه ها و فدراسیون فوتبال با مربیان 

خارجی هم قوز بالاقوز شده و حتی صدای کارشناسان و 

علاقه مندان به ورزش را هم درآورده است. رئیس اسبق سازمان 

تربیت بدنی و کمیته ملی المپیک، وزارت ورزش و جوانان را نیز در 

مشکلات موجود دخیل می داند و البته تاکید دارد در شرایط فعلی 

بهتر است تیم های ایرانی سراغ مربیان خارجی نروند. گفت وگوی 

»فرهیختگان« با مصطفی هاشمی طبا را در ادامه می خوایند.

 حتما در جریان اتفاقات اخیر استقلال هستید. پرسپولیس هم 
مدتی پیش این مشکلات را داشت. چقدر وزارت ورزش را در 

به وجود  آمدن این حاشیه ها دخیل می دانید؟
وزارت ورزش به عنوان رئیس مجمع دو باشگاه استقلال و 

پرسپولیس به شمار می رود و مجمع هم معمولا در شرکت ها 

زمان هایی مطرح می شود که قرار است به حساب ها رسیدگی 

کند اما وزارت ورزش به عنوان مجمع سرخابی ها می تواند نقش 

مدیریتی داشته باشد و آنها را راهنمایی کند. نمی توان گفت 

وزارت ورزش نباید در این خصوص اقدامی انجام دهد. 

 به نظر می رسد مربیان و بازیکنان خارجی که در لیگ های ایران 
بازی می کنند دردسرساز شده اند؟ 

من اعتقاد دارم با شرایط فعلی نباید مربی و بازیکن خارجی به 

ایران بیاوریم، حتی اگر پول هم داشته باشیم باز هم مشکلاتی 

وجود دارد. می شد در این خصوص یک سیاست کلی را اجرا 

کرد که از مربی و بازیکن خارجی در تیم های ایرانی استفاده 

نکنیم. این باشگاه ها کم مشکل ندارند و این اتفاقات به مراتب 

به مشکلات آنها اضافه می کند. 

  حتی خیلی از مشکلات و شکایاتی هم که مطرح می شود 
درخصوص مربی و بازیکن خارجی است. 

باشگاه ها از قبل بدهی هایی دارند که اضافه هم می شود. با این 

ماجرای استراماچونی سرمربی استقلال، مشکل جدیدی برای 

این تیم ایجاد شده است. کسی که فوتبال و ورزش را بشناسد 

می داند که نباید با این شرایط مربی خارجی جذب کرد، مگر 

اینکه عده ای که اصرار به این موضوع دارند، پای منافع شان 

مطرح باشد. 

این مشکلات در تیم ملی هم وجود داشت. قرارداد ویلموتس 
سروصدای زیادی داشت و درنهایت این مربی هم ایران را 

ترک کرد. 
صلاح نیسـت مربی خارجی بیاوریم. مربیان ما دانش کمتری 

نسـبت بـه مربیـان خارجـی ندارنـد. نتایـج مربیـان ایرانـی هـم 

کامـلا مشـخص اسـت. مـا با کـی روش دو جام ملت های آسـیا 

را از دسـت داده ایـم. اگـر ایـن مربی تاثیرگـذار بود که این نتایج 

کسـب نمی شد. 

ظاهـرا قراردادهـای هنگفتی هم با فدراسـیون فوتبال بسـته  
بودنـد کـه البته کسـی رقـم دقیـق آن را نمی داند. 

برایــم عجیــب اســت که می گوینــد قراردادها محرمانه اســت. از 

بودجــه ملــت بــه ایــن مربیــان پــول می دهند امــا رقــم قراردادها 

را نمی گوینــد در حالــی کــه حــق مــردم اســت بداننــد. مگــر 

اینکــه ریگــی بــه کفش شــان باشــد کــه نخواهنــد در ایــن مــورد 

حرفــی بزنند. 

شـرایط تیـم امیـد را چطـور ارزیابی می کنید؟ ممکن اسـت 
بالاخـره ایـن تیم المپیکی شـود؟

خیـر، البتـه نـه بـه این دلیل که مربـی ایرانـی دارد، بلکه اعتقاد 

دارم تیـم امیـد هویـت نـدارد. در گذشـته هـم همین طـور بوده 

اسـت. این تیم سـرگردان اسـت و با یک هویت خاص تشـکیل 

نشـده اسـت. بایـد پایگاهـی داشـته باشـیم کـه بـه ایـن تیـم 

هویـت بدهـد. وقتـی تیـم امیـد از اندونـزی می بـازد یعنی این 

تیم مشـکل دارد. 

معاونـت قهرمانـی وزارت ورزش هم مدت هاسـت بلاتکلیف 
اسـت. داورزنی شـهریورماه برای انتخابـات والیبال ثبت نام 
کرد و از آن زمان تکلیف این مدیریت مشـخص نشـده است. 
امیدوارم هرچه زودتر یک معاون خوب انتخاب کنند، امیدوارم 

که خوب باشـد در غیر این صورت اگر کسـی را انتخاب نکنند، 

بهتر اسـت! من برخی از اسـامی را که شـنیدم گفتم اینها جلو 

نیایند بهتر است. معاونت قهرمانی نقش مهمی در همفکری 

با فدراسیون ها و پیگیری مسائل مختلف دارد. 

محرومیت از المپیک 2020 و جام جهانی 2022

شوکوادابهروسها

هاشمی طبا در گفت وگو با »فرهیختگان«: تیم امید هویت ندارد و نمی تواند به المپیک برسد

پولملترابهخارجیهامیدهند،امارقمقراردادهارانمیگویند
    با توجه به گزینه های جانشینی داورزنی، وزارت بدون معاون بماند بهتر است!   
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هفته پایانی لیگ قهرمانان اروپا

یاران آزمون به دنبال جواز صعود در پرتغال
هفته پایانی مرحله گروهی رقابت های لیگ قهرمانان اروپا امشب آغاز می شود 

که در مهم ترین دیدارها لیورپول در زمین سالزبورگ به دنبال قطعی کردن صعود 

خود خواهد بود و بارسلونا در جوزپه مه آتزا به مصاف اینتر می رود.  شاگردان 

کلوپ اگرچه در لیگ برتر بی رقیب مشغول یکه تازی هستند اما در لیگ قهرمانان 

هنوز نتوانسته اند صعود خود را قطعی کنند. آنها امشب در زمین سالزبورگ 

شگفتی ساز نیاز به یک تساوی دارند تا از صعود مطمئن شوند اما اختلاف یک 

امتیازی شان با ناپولی باعث شده تا برای صدرنشینی به دنبال سه امتیاز این 

دیدار باشند. در دیگر دیدار این گروه، ناپولی میزبان خنک بلژیک خواهد بود.  

در گروه مرگ نیز بارسلونا که خیالش از بابت صدرنشینی راحت است میهمان 

اینتر رده دومی خواهد بود. اینتری ها هم امتیاز با دورتموند و به لطف برتری 

در دیدار رودررو مقابل این تیم رده دوم را دراختیار دارند و با توجه به اینکه تیم 

رقیب در خانه میزبان اسلاویاپراگ جمهوری چک است نیاز به سه امتیاز این 

دیدار دارند تا سرنوشت صعود دست خودشان باشد، در غیر این صورت باید به 

امید موفقیت اسلاویا باشند. بارسا که صعودش به دور بعد قطعی شده احتمالا 

برای این دیدار به برخی ستاره هایش استراحت می دهد و این فرصت خوبی برای 

کونته خواهد بود که بتواند تیمش را به مرحله حذفی برساند.  یاران سردار آزمون 

در گروه F کار سختی برای صعود دارند و در حالی که به همراه لیون 7 امتیازی 

هستند به دلیل نتایج بهتر در مصاف با این تیم فرانسوی در رده دوم قرار دارند. 

آنها امشب در پرتغال میهمان بنفیکا هستند و با توجه به اینکه دیدار رفت را نیز 

برده اند این امیدواری را دارند که بتوانند راهی مرحله بعد شوند. در دیگر دیدار 

امشب، لیون میزبان لایپزیش است که صعودش به دور بعد قطعی شده است. 

در گروه H نیز کار به شب پایانی کشیده شده و البته در این میان شانس چلسی 

و آژاکس برای صعود بیشتر است. چلسی در استمفوردبریج میزبان لیل فرانسه 

است و با برتری در این دیدار تحت هر شرایطی صعود می کند. دیدار حساس این 

گروه را آژاکس و والنسیا برگزار می کنند که تیم هلندی با 10 امتیاز و به عنوان 

صدرنشین این گروه یک تساوی برای صعود نیاز دارد اما والنسیا که همانند 

چلسی 8 امتیازی است باید 3 امتیاز این دیدار را به دست آورد. 

مذاکرات بارسا و اینتر درباره راکیتیچ
نشریه اسپورت کاتالونیا دیروز اعلام کرد که نمایندگان باشگاه بارسلونا سفری 

به شهر میلان ایتالیا داشته اند تا روز جمعه با همتایان خود در باشگاه اینتر در 

مورد انتقال دو هافبک مدنظر نراتزوری در ترکیب آبی اناری ها، آرتورو ویدال و 

ایوان راکیتیچ مذاکره کنند. بارسلونا در پی فروش بازیکنان مازاد خود برای تامین 

بودجه لازم برای خرید های بعدی اش است و با توجه به ملاقات صورت گرفته 

اکنون دیگر قطعی به نظر می رسد که حداقل یکی از بازیکنان این تیم در ماه 

ژانویه راهی اینتر خواهد شد.  اریک آبیدال به عنوان مدیر ورزشی باشگاه بارسلونا و 

دستیار او رامون پلانس دو نماینده آبی اناری ها بوده اند که به میلان سفر کرده اند 

و در این شهر چند جلسه داشتند که مهم ترین آنها با نمایندگان باشگاه اینتر 

بوده است. صدرنشین حال حاضر جدول رده بندی سری A مترصد خرید یک 

هافبک جدید است و ویدال و راکیتیچ گزینه های مدنظر این باشگاه هستند. 

فوتبال اروپا

سیامک خاجی
  روزنامه نگار

بهاره محمدی
 روزنامه نگار

ورزش

دیدار جنجالی رونالدو با وزیر صهیونیستی

دیدار کریستیانو رونالدو، ستاره پرتغالی تیم فوتبال یوونتوس با »یسرائیل کاتس« وزیر 

خارجه رژیم اشغالگر صهیونیستی و دست دادن با او موجی از خشم و عصبانیت را 

در میان طرفداران او در شبکه های اجتماعی در پی داشته است. مرکز اطلاع رسانی 

فلسطین اعلام کرد رژیم صهیونیستی چند روز پیش تصویری را منتشر کرد که طی آن 

کاتس در کنار رونالدو دیده می شود و رونالدو پیراهن خود را به او می دهد. این اقدام 

رونالدو که طرفدارانش پیش تر او را به عنوان یکی از حامیان ملت فلسطین می شناختند، 

بسیار عجیب است. طرفداران رونالدو به شدت از این حرکت او به خشم آمده اند.  

کاتس پس از این دیدار اظهار داشت رونالدو پیراهن خود را به من هدیه داد و من 

سلام اسرائیلی ها را به او رسانده و برایش در مسابقات لیگ اروپا آرزوی موفقیت کردم. 

آلونسو، هدف زمستانی اینتر

براساس گزارش روزنامه اسپانیایی »آ اسِ« مسیر دوران حرفه ای مارکوس آلونسو، 

بازیکن چلسی در پنجره نقل وانتقالات زمستانی ممکن است تغییر کند، چراکه باشگاه 

اینتر وضعیت این هافبک اسپانیایی را زیرنظر دارد. با توجه به اینکه آنتونیو کاندروا و 

کوادوو آساموآ دچار مصدومیت هایی هستند، مدیران باشگاه اینتر به دنبال تقویت تیم 

تحت هدایت آنتونیو کونته هستند و به این منظور قصد دارند آلونسو را از چلسی به خدمت 

بگیرند.  آلونسو 28 ساله این فصل جایگاه ثابتی در تیم تحت هدایت فرانک لمپارد نداشته 

و به نوعی پشت امرسون و آسپیلیکوئتا مانده است. او این فصل در 16بازی لیگ برتری 

تنها در هفت بازی در ترکیب آبی پوشان لندنی بوده است. او تاکنون در 133 بازی از 

رقابت های مختلف برای آبی پوشان لندنی به میدان رفته و 19 گل هم به ثمر رسانده است. 

نویر با بایرن تمدید می کند

مانوئل نویر، دروازه بان ملی پوش بایرن مونیخ با باشگاه باواریایی تا سال 2021 قرارداد 

دارد اما با اخباری که به گوش می رسد آماده است تا سال 2023 با سرخ پوشان همکاری 

کند.  براساس اعلام سایت ورزش آلمان، گلر صاحب نام و 33 ساله از مدت ها قبل 

در حال مذاکره با مدیریت باشگاهش است. او ظاهرا به توافقاتی هم رسیده و منتظر 

است تا با باشگاه هشت سال اخیرش به توافق کامل برسد. نویر که با تیم شالکه خود 

را در بوندس لیگا مطرح کرد، در سال 2011 به بایرن پیوست. وی در این تیم به 

افتخارات مهمی رسید که قهرمانی اروپا در سال 2013 از آن جمله بوده است. البته 

از سوی دیگر خبر می رسد که مونیخی ها به دنبال خرید یک گلر دیگر هستند تا نفر 

مطمئنی پس از جدایی نویر درون دروازه داشته باشند. 

مدرک فارغ التحصیلی اینجانب حســـین 
عسکری مورچه خورتی فرزند داود به شماره 
شناسنامه 974 صادره از تهران در مقطع 
کارشناسی پیوسته رشته علوم دامی صادره 
از واحد ساوه با شماره 181/2105 مفقود 

گردیده است و فاقد اعتبار می باشد. 
از یابنده تقاضا می شـــود اصل مدرک را به 
دانشگاه آزاد اسلامی واحد ساوه به نشانی 
جاده نورعلی بیک، شـــهرک دانشگاهی، 
دانشگاه آزاد اســـلامی به صندوق پستی 

3919715179 ارسال نماید. 

برگ سبز خودرو پراید سواری 131SE مدل 
95 به رنگ سفید – روغنی به شماره موتور 

M 13/5724676 و به شـــماره شاســـی 
NAS411100G3613430 و به شماره 
پلاک 14 – 414 ن 47 به نام سناء عیاشی 

مفقود و از درجه اعتبار ساقط می باشد. 

برگ ســـبز خـــودرو پرایـــد 131SE مدل 
94 بـــه رنگ ســـفید – روغنی به شـــماره 
موتور 5436881 و به شـــماره شاســـی 
NAS412100F1148727 و به شماره 
پـــلاک  14 – 489 م 66 بـــه نام ســـجاد 
محمـــدی مفقود و از درجه اعتبار ســـاقط 

می باشد. 

اصـــل ســـند کمپانـــی خـــودرو وانـــت 

پیکان مدل 93 به رنگ ســـفید شـــیری – 
روغنـــی دو گانه ســـوز به شـــماره موتور 
118P0100930 و به شـــماره شاســـی 
NAAA46AAXEG407095 و به شماره 
پلاک 13 – 785 ط 19 به نام جلیل رجالی 

مفقود و از درجه اعتبار ساقط می باشد. 

دانشنامه پایان تحصیلات اینجانب غلامرضا 
عاطفی حســـنعلیده فرزند علی به شماره 
شناسنامه 11 صادره از لاهیجان در مقطع 
کارشناسی رشته علوم اجتماعی صادره از 
دانشـــگاه آزاد اسلامی واحد کرمان مفقود 

گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد. 

آگهی تغییرات شرکت گسترش افزار همارا شرکت سهامی خاص به شماره ثبت 431779 
و شناسه ملی 10320832178 به استناد صورتجلسه مجمع عمومی فوق العاده مورخ 
1398/03/11 تصمیمات ذیل اتخاذ شد: شرکت مذکور در تاریخ فوق منحل اعلام گردید 
و آقای محمد کندری به شماره ملی 3620971544 به سمت مدیر تصفیه انتخاب گردید 
و محل تصفیه: استان تهران، شهرستان تهران، بخش مرکزی، شهر تهران، جهاد، خیابان 
شهید فتحی شقاقی )8(، خیابان کاج، پلاک 132، طبقه دوم، واحد 32 کدپستی: 

1431713684 می باشد. 
سازمان ثبت اسناد و املاک کشور 
اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری تهران )690898(

سازمان آگهی های روزنامه 
Advertisement`s Organization

 تماس با ما : 

تلفن: 66۳4۸046-66۳4۸0۱۸ )0۲۱( 
فکس: 66۳4۸0۱7 )0۲۱(

a66348018@gmail.com :ایمیل

آگهی مزایده
دانشگاه آزاد اسلامی واحد دزفول در نظر دارد محل نانوایی خود را جهت 

ارائه خدمات به همشهریان با رعایت کلیه قوانین و مقررات صنفی مربوطه، 

از طریق مزایده عمومی به صورت اجاره ای واگذار نماید. 

از متقاضیان دعوت به عمل می آید جهت اطلاع از موضوع اجاره به سایت 

دانشگاه آزاد اسلامی دزفول به آدرس www.iaud.ac.ir و جهت اخذ اسناد 

مزایده به دایره تدارکات دانشگاه آزاد اسلامی واحد دزفول مراجعه نمایند. 

میزان سپرده شرکت در مزایده مبلغ 10000000ریال می باشد.

هزینه درج آگهی به عهده برنده مزایده می باشد. 

حداکثر زمان تحویل اسناد دو هفته کاری بعد از درج آگهی می باشد.

دانشگاه آزاد اسلامی در رد یا قبول درخواست ها مختار می باشد.

آدرس جهت خرید و تحویل اسناد: دزفول، کوی آزادگان، بلوار دانشگاه، 

دانشگاه آزاد اسلامی واحد دزفول، دایره تدارکات، تلفن 06142422901

نوبت دوم

دیدار دبیر و بنا با وزیر ورزش
علیرضا دبیر، رئیس فدراسیون کشتی به همراه سرمربیان تیم های ملی کشتی 

آزاد و فرنگی برای بیان دغدغه های کشتی در راه حضور در المپیک به دیدار رئیس 

کمیته ملی المپیک می روند.  پس از دیدار چندی پیش رئیس فدراسیون کشتی 

و سرمربیان تیم های ملی با وزیر ورزش و جوانان که با طرح انتظارات از سوی دو 

طرف همراه بود، این بار قرار است دبیر به همراه محمدی و بنا به دیدار رئیس 

کمیته ملی المپیک بروند.  این جلسه روز چهارشنبه همین هفته برگزار می شود 

و قرار است سرمربیان تیم های ملی انتظارات خود از مسئولان ورزش کشور در 

فاصله هفت ماه مانده به المپیک را مطرح کنند.  با توجه به انتظار نتیجه گیری 

 از کشتی در المپیک، حمایت هرچه بیشتر در برگزاری اردوها، اعزام های 

برون مرزی، حمایت های مالی بیشتر از تیم های ملی کشتی ازجمله مواردی است 

که قرار است از ریاست کمیته ملی المپیک درخواست شود.  وزیر ورزش در دیدار 

چندی پیش خود با علیرضا دبیر، محمد بنا و غلامرضا محمدی تاکید کرده بود از 

کشتی توقع کسب چهار مدال طلا در المپیک 2020 را دارد که البته واکنش بنا 

را در پی داشت و اعلام کرد برای کسب مدال طلا به کسی قولی نداده و نمی دهد. 

قهرمانی فرزامی در تنیس زیر 13 سال غرب آسیا
فینال هفته نخست رقابت های تنیس زیر 13 سال غرب آسیا در امارات دیروز با 

حضور دو ایرانی برگزار شد. در فینال بخش انفرادی مسابقات در بخش دختران، 

ماندگار فرزامی و هانا سلطانی برای کسب عنوان قهرمانی با هم مسابقه دادند. 

در پایان این دیدار، ماندگار فرزامی موفق شد با نتیجه) 6 بر صفر و 6 بر 2( از سد 

هانا سلطانی عبور کند و عنوان قهرمانی این دوره از رقابت ها را به خود اختصاص 

دهد. به این ترتیب دختران کشورمان با کسب عناوین برتر به کار خود در هفته 

نخست پایان دادند و با پایان این مسابقه پسران کشورمان در فینال انفرادی و 

تیم های ملی در بخش دو نفره به مصاف حریفان خود می روند. 


